
Sprawozdanie 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej. 

Posiedzenie w dniu 18 czerwca 2024, godz. 11:00 

w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 

Przewodnicząca otwarła posiedzenie, stwierdziła quworum (na 10 

członków Komisji 2 nieobecnych), przypomniała o RODO oraz  

powitała gości. Członkowie komisji nie wnieśli uwag do porządku 

obrad natomiast przewodnicząca zaproponowała aby zamienić 

kolejność punktów c i d tak, aby Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej mogła przedstawić wszystkie propozycje Uchwał przy 

jednej wypowiedzi. Zmieniony porządek obrad został przyjęty bez 

uwag.  

Następnie Pani Dyrektor OPS Agnieszka Mieloch przedstawiła 

projekty Uchwał: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej na lata 2024 – 

2029 w Mieście i Gminie Kórnik  

b) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście i 

Gminie Kórnik na lata 2024 – 2026                                                                    

c) sposobu sprawienia pogrzebu przez Miasto i Gminę Kórnik 
 

Po krótkiej dyskusji i odpowiedziach na pytania projekty uchwał 

zostały jednogłośnie zaopiniowane pozytywnie. 

Następnie głos zabrała Pani Kierownik Aneta Weber przedstawiając 

Komisji propozycję zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach i 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto i Gmina Kórnik. 

Wszyscy członkowie Komisji wypowiedzieli się „za” wzrostem opłaty. 

Radny Wojciech Fieduk zaproponował, aby na dziecko 
niepełnosprawne posiadające orzeczenie o potrzebie kształcenia 



specjalnego została zastosowana, od września 2024, 100% ulga w 
opłacie . Wszyscy członkowie Komisji zagłosowali „za”. 

W kolejnym punkcie obrad Komisji radni zapoznali się z propozycjami 
opieki nad dziećmi w trakcie wakacji. Radny Wojciech Fieduk oraz 
radny Michał Buchwald wyrazili zdanie, że brakuje możliwości opieki 
nad dziećmi podczas wakacji. Rodzice mają kłopot w zapewnieniu 
opieki na całe wakacje. Brak zaangażowania szkół w opiece 
wakacyjnej.  Postanowiono zaprosić Dyrektorów szkół na kolejne 
posiedzenia Komisji w celu omówienia powyższej sprawy. 

W sprawach bieżących, wolnych głosach i wnioskach wybrano dwóch 

przedstawicieli K.EKiPS do komisji opiniującej kandydatów do nagród 

dla wybitnie uzdolnionych uczniów – radny Jarosław Janowski i  radna 

Danuta Paluszkiewicz - wszyscy radni „za” 

 

Posiedzenie zakończyło się o godzinie 12.30 


